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confuze!confuze!confuze!confuze!confuze!

31 de proiecte are în derulare Consiliul Ju-
deþean Dolj. Trei sferturi dintre acestea sunt
pe fonduri europene, iar celelalte pe fonduri
guvernamentale sau finanþate din bugetul lo-
cal. Se investesc bani în toate domeniile: in-
frastructurã, sãnãtate, culturã, educaþie. Pande-
mia a scos la ivealã punctele nevralgice din
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Sparg gheaþaSparg gheaþaSparg gheaþaSparg gheaþaSparg gheaþa
juveþii?juveþii?juveþii?juveþii?juveþii?

Cosmin Vasile, preºedintele Consiliului Judeþean Dolj:
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domeniul nostru sanitar ºi i-a determinat pe
cei din Consiliul Judeþean Dolj sã se reorien-
teze cãtre acest domeniu. Cosmin Vasile este
preºedintele administraþiei judeþene din toam-
na anului trecut. El l-a înlocuit pe experimen-
tatul Ion Prioteasa, care a plecat în Senatul Ro-
mâniei. Cosmin Vasile a fost vicepreºedintele

Consiliului Judeþean Dolj timp de patru ani, la
care mai adaugã alþi 12 ani de consilier jude-
þean. Am stat de vorbã cu preºedintele CJ Dolj
despre investiþiile pe care administraþia jude-
þeanã le are în implementare, precum ºi de-
spre proiectele pe care intenþioneazã sã le lan-
seze în noul exerciþiu financiar.
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Într-o declaraþie pentru Agro TV, mi-
nistrul Agriculturii, Adrian Oros, a afir-
mat rãspicat cã „programul tomata” nu
va mai continua în acest an, fiindcã bu-
getul de stat nu poate suporta ajutorul de
minimis pentru aceastã schemã instituitã
de predecesorul sãu, Petre Daea, regre-
tat de nu puþini fermieri. Resursele finan-
ciare, de la bugetul de stat, alocate sche-
mei de minimis au fost de 50 milioane în
2019, aproximativ 40 milioane anul tre-
cut, 24 milioane în 2017. Adrian Oros,
destul de ºters ca ministru al Agriculturii,
de profesie fiind medic veterinar potrivit
CV-ului, a adus încã un argument demer-
sului sãu, acela cã efectul benefic asupra
deficitului balanþei comerciale, pe produ-
sul respectiv, nu s-a resimþit, ceea ce ar
putea fi discutat. Deºi au existat o serie
de constrângeri în privinþa comercializã-
rii tomatelor, ca urmare a pandemiei de
Covid-19, resimþitã ºi de sectorul HoRe-
Ca, dar mai ales prin închiderea pieþelor,
producþie s-a fãcut. Valoarea ajutorului
minimis era de 3000 euro/beneficiar/an,

„Aeroportul Internaþional Cra-
iova a ocupat un loc aparte în
tot ceea ce a însemnat, de-a lun-
gul timpului, strategia pentru dez-
voltarea judeþului Dolj. Este o
instituþie a cãrei ascensiune a
pornit într-un moment în care
prea puþini îi acordau vreo ºansã.
Am creat condiþiile de infrastruc-
turã necesare pentru creºterea
numãrului de curse aeriene direc-
te ºi, ca urmare, numãrul pasa-

sumã plãtitã într-o singurã tranºã pentru
o suprafaþã cultivatã de cel puþin 1000
metri pãtraþi. În campania electoralã pen-
tru alegerile parlamentare, Adrian Oros n-
a pomenit de o asemenea intenþie, dar asta
nu e totul. Fãrã prea multã claritate a spus
cã „programul tomata” devine... progra-
mul „legume în spaþii protejate”. La dis-
poziþie: 88 milioane euro, din fonduri eu-
ropene pentru sere ºi solarii. Altfel spus,
dacã aºa stau lucrurile, ajutoarele pentru
producãtorii de legume vor continua în
2021. La rândul sãu, eurodeputatul Da-
niel Motreanu, pe pagina sa de Facebo-
ok, a menþionat –în urma întâlnirii de la
ministerul Agriculturii ºi Dezoltãrii Rura-
le- modul în care ajutoarele pentru pro-
ducãtorii din legumiculturã vor continua
în 2021 sugerând cã ajutorul de stat pen-
tru tomate, în acest an devine parte a pro-
gramului de legume în spaþii protejate. Ce
afirmã pe pagina sa de Facebook Daniel
Motreanu nu „se pupã” deplin cu ceea ce
a declarat anterior Adrian Oros. Fiindcã
de la Daniel Motreanu se înþelege cã le-

gumicultorii vor primi sprijin pe lângã
tomate ºi pentru culturile de ardei gras,
vinete, castraveþi º.a.m.d., produse în
solarii (spaþii protejate). Pentru legumi-
cultorii doljeni, din bazinele consacrate,
(Iºalniþa, Almãj, Teasc, Poiana Mare,
Moþãþei, Dãbuleni º.a.m.d.) informaþia
oferitã de Daniel Motreanu n-ar fi des-
cumpãnitoare, dar ce sã mai creadã. Tot
eurodeputatul menþionat a mai prezentat
o listã de programe cu ajutoare de stat
pentru fermieri, precum subvenþionarea
accizei la motorina utilizatã în agricultu-
rã, „programul usturoiul” (anul trecut
subvenþia a fost de numai 1350 euro la
hectar), programul susþinerii crescãto-
rilor de porci din rasele autohtone bazna
ºi mangaliþa. Nu s-a mai pomenit nimic
de valorificarea lânei de oaie preluatã de
la crescãtorii de ovine. Unde apare pro-
blema, greu de înþeles: din datele INS
rezultã cã importurile de legume au cres-
cut, influenþând negativ balanþa comer-
cialã. De ani buni negativã. Adicã, deºi
stimulatã producþia de tomate, legumã

de bazã în alimentaþie, efectul la nivel
macro a fost nesesizabil. Ori, raþiunea
„programului tomata” era tocmai de a
contribui la reducerea importului la acest
sortiment de legume, promovate fiind în
schimb soiurile româneºti de roºii (Bu-
zãu 1600, Inimiã de Bivol Roºu, Deter-
minate), cu calitãþi gustative excepþio-
nale. Ne aflãm într-un moment în care
legumicultorii au început deja pregãtiri-
le premergãtoare viitoarei producþii: se
refac structurile de solarii acolo unde
este cazul, se preparã amestecurile de
pãmânt, se pregãtesc viitoarele rãsaduri.
Legumicultorii ºtiu ce au de fãcut. Stra-
tegii legumiculturii autohtone se încur-
cã însã în declaraþii, ºi se încurcã fiind-
cã nu spun adevãrul. Categoric 2021 este
un an greu, cu o mare presiune asupra
bugetului de stat, asta ºtim, dar ºi pro-
ducãtorii agricoli trebuie sã cunoascã din
capul locului pe ce forme de sprijin con-
teazã, deºi lucrurile vor deveni mai cla-
re dupã aprobarea bugetului ministeru-
lui Agriculturii.

Aeroportul Internaþional Craiova:
un nou zbor direct, în sistem charter

Preºedintele Consiliului Judeþean (CJ) Dolj,
Cosmin Vasile, a participat vineri, la Aeroportul
Internaþional Craiova (AIC), la conferinþa de presã
în cadrul cãreia a fost anunþat un nou zbor direct,
în sistem charter, cãtre o destinaþie de vacanþã -
Sharm El Sheikh, din Egipt.

gerilor a urcat considerabil, de
la sub 120.000 în anul 2015 la
peste 500.000 în 2019. Ne aº-
teptam ca ºi în 2020 sã înregis-
trãm o evoluþie semnificativã,
însã a urmat aceastã pandemie
ºi multe destinaþii nu au mai pu-
tut fi acoperite.

În continuare, aeroportul rã-
mâne printre obiectivele investi-
þionale importante ale Consiliului
Judeþean Dolj. Dacã în anii tre-

cuþi am reuºit sã refacem pista
de aterizare ºi am reabilitat ºi
extins de 4 ori platforma de sta-
þionare a aeronavelor, printr-un
demers de peste 20 de milioane
de euro, acum avem în derulare
3 proiecte mari.

Unul dintre ele vizeazã extin-
derea actualelor terminale de ple-
cãri ºi de sosiri, printr-o investi-
þie în valoare de peste 6 milioane
de euro, finanþatã din bugetul
propriu. Astfel, vom construi 2
corpuri de clãdire, cu o suprafa-
þã desfãºuratã de 2.250 de metri
pãtraþi, ºi vom creºte capacita-
tea de procesare pânã la
1.150.000 de pasageri pe an.

Un alt doilea demers urmãreº-
te creºterea gradului de siguran-
þã pentru toþi cei care tranziteazã

aeroportul, printr-o
serie de lucrãri ºi achi-
ziþii pentru care am
obþinut finanþare din
fonduri europene de
peste 15 milioane de
euro. De asemenea,
Consiliul Judeþean
Dolj a alocat din fon-
duri proprii 500.000
de euro pentru mo-
dernizarea ºi extinde-
rea parcãrii AIC.

Anul acesta, spe-
rãm sã finalizãm ºi sã
depunem aplicaþia de
finanþare din fonduri
europene pentru cel
mai mare proiect pe

care CJ l-a abordat în sectorul
infrastructurii aeroportuare –
construirea unui nou terminal
pentru pasageri, la standarde eu-
ropene, cu o capacitate de 2 mi-
lioane de cãlãtori pe an“, a de-
clarat preºedintele Consiliului
Judeþean Dolj, Cosmin Vasile.

O nouã destinaþie de vacanþã
cu plecare de aici

La rândul sãu, directorul ge-
neral al AIC, Sorin Manda, a pre-
cizat: „Dupã aproape un an în
care Aeroportul Internaþional
Craiova a avut de suferit din ca-
uza restricþiilor impuse de pande-

mie, suntem în mãsurã sã anun-
þãm cã, împreunã cu partenerii
noºtri – Agenþia de Turism Ma-
pamond ºi turoperatorul Cock-
tail Holidays, punem la dispozi-
þia oltenilor o nouã destinaþie de
vacanþã cu plecare de aici –
Sharm El Sheikh, din Egipt.“

La conferinþa de presã orga-
nizatã vineri au mai participat
Cosmin Durle, administratorul
public al judeþului Dolj, Mircea
Dumitru, membru al Consiliului
de Administraþie al AIC, precum
ºi reprezentanþi ai firmelor care
vor opera zborul charter cãtre
Sharm El Sheikh.
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Pe  9 ianuarie, pentru pes-
te 4.250 de directori ºi direc-
tori adjuncþi de ºcoli din toa-
tã þara s-au terminat manda-
tele. Dintre aceºtia, pentru
circa 600 de cadre didactice
cu funcþii de conducere, in-
spectoratele ºcolare nu au
mai prelungit contractele, di-
rectorii fiind schimbaþi. De-
cizie care anemulþumit multã
lume, þinând cont cã nu au
fost criterii foarte clare de
evaluare pentru operarea mo-
dificãrilor.  Dealtfel,  chiar
preºedintele României, Klaus
Iohannis, s-a arãtat nemul-
þumit de ceea ce s-a adoptat.
Acum, ministrul Educaþiei,
Sorin Cîmpeanu, recunoaº-
te cã nu a fost totul în regulã

Paginã realizatã de CRISTI PÃTRU

Sorin Cîmpeanu:

Este nevoie de concurs pentru ocuparea unor funcþiiEste nevoie de concurs pentru ocuparea unor funcþiiEste nevoie de concurs pentru ocuparea unor funcþiiEste nevoie de concurs pentru ocuparea unor funcþiiEste nevoie de concurs pentru ocuparea unor funcþii
de conducere în învãþãmântul preuniversitarde conducere în învãþãmântul preuniversitarde conducere în învãþãmântul preuniversitarde conducere în învãþãmântul preuniversitarde conducere în învãþãmântul preuniversitar

Concursul pentru inspectori ºcolari generali ºi
generali adjuncþi va avea loc în primãvara aceasta,
anunþã ministrul Educaþiei, Sorin Cîmpeanu, într-
un interviu pentru HotNews.ro, citat de edupedu.-
ro. Oficialul a spus ºi cã va fi organizat în varã
concursul pentru directori de ºcoli. El a mai preci-
zat cã legea lui Daniel Funeriu, predecesor al sãu
în funcþie, era bunã, chiar dacã nu perfectã.

ºi promite concursuri pentru
inspectorii generali ºi înspec-
torii – generali adjuncþi, în
aceastã primãvarã, iar pentru
directori la varã. ”Nu, nu!
Aºteptãm vara pentru di-
rectori. Pentru inspectora-
te aºteptãm primãvara”. E-
le trebuie sã fie relevante.
Pentru directori, ca sã vã rãs-
pund la aceastã întrebare, cu
ce ºtiu pânã acum, ºtiu foar-
te clar cã vor trebui sã fie
examene în care sã-ºi  de-
monstreze competenþa din
perspectiva legislaþiei, a cu-
noaºterii legislaþiei Educaþiei,
a cunoaºterii legislaþiei eco-
nomice ºi toate celelalte lu-
cruri pe care un manager tre-
buie sã le cunoascã. Dacã

vor avea un cuvânt de spus,
într-un procent de 5-10 la
sutã ºi cadre didactice titula-
re cu normã întreaga din ace-
le ºcoli, vom vedea. Dar baza
va fi verificarea acestor cu-
noºtinþe într-o manierã cât
mai relevantã, cât mai sigurã
ºi aproape de adevãr. Nu este
deloc de neglijat, am vãzut-
 un articol pe care ministrul
Daniel Funeriu l-a publicat de
curând, în care viziunea lui
de numire a directorilor în
ºcoli, recunosc foarte cinstit
cã dupã atâtea transformãri
succesive ale Legii Educaþiei,
eu personal uitasem de unde
a plecat, uitându-mã la ceea
ce a prevãzut el în 2011 în
Legea Educaþiei nu am putut
decât sã fiu apreciativ. Deci
era o variantã cu siguranþã
mult mai bunã decât ceea ce
se întâmplã acum. Nu ºtiu

dacã era o variantã perfectã,
nu ºtiu dacã gãsim sau nu o
variantã plecând de la acea
bazã, creând o variantã îmbu-
nãtãþitã, dar sigur aceea era o
variantã bunã ºi eu declar pu-
blic: varianta originalã de or-
ganizare a concursurilor de
directori pentru ºcoli, promo-
vatã în Legea 1/2011 de cãtre
ministrul Daniel Funeriu era o
variantã bunã, mai bunã decât
cele care au urmat”, a decla-
rat Sorin Cîmpeanu.

“Concursurile
trebuie

organizate”
 De curând, pe Edupedu.-

ro, fostul ministru al Educa-
þiei, Daniel Funeriu, a expli-
cat ce prevedea iniþial Legea
Educaþiei ºi legislaþia subsec-
ventã în legãturã cu profesi-
onalizarea managementului
ºcoar, dar ºi cum a fost anu-
lat tot acest demers de cei
care i-au urmat la conduce-
rea ministerului. Vorbind pe
acelaºi subiect, Cîmpeanu a
mai spus cã le-a cerut inspec-
toratelor ºcolare sã spunã
care au fost motivele pentru
care au schimbat apoape 800
de directori ºi directori ad-
juncþi: ”În data de 9 ianuarie
au expirat mandatele pentru
numãr de 4.250 de directori
ºi directori adjuncþi.  Între
cele 4.250 de numiri, 796 au
fost persoane noi, care nu au
asigurat continuitatea la con-
ducerea ºcolii, fie director,
fie director adjunct. Am so-
licitat inspectoratelor motive-
le pentru care au renunþat la
directorul în funcþie ºi au
numit într-un numãr de 796
de cazuri directori noi. Mo-
tivele au fost diverse, de la
lipsa de dorinþa de a continua,
adicã nu s-au mai înscris,
pânã la deficienþe de mana-
gement ºi spectrul explicaþii-
lor e foarte larg. Dincolo de

aceste explicaþii, ºtim cu to-
þii cã prin Legea Educaþiei
Naþionale, articolul 258, în
alineatul 7, e dreptul inspec-
torului  general ,  cu avizul
Consiliului de Administraþie,
se numeascã directori sau di-
rectori adjuncþi pânã la orga-
nizarea concursului, dar nu
mai târziu de începerea anu-
lui ºcolar urmãtor 2021-2022.
Pentru pentru a organiza con-
cursurile de director, trebuie
mai întâi sã avem organizate
concursurile la nivelul in-
spectoratelor ºcolare. Seria
seria trecutã de concursuri a
început prin concursul pen-
tru inspectori generali ºi in-
spector generali adjuncþi în
anul 2015 . A fost continuatã
cu concursul de directori în
anul 2016. O serie de direc-
tori au avut mandatul expirat
dupã cinci ani, în luna ianua-
rie, în data de 9 ianuarie, alþi
peste 4.500 vor avea manda-
tul expirat în luna august. În
luna august când expirã ºi cei
numiþi acum, în ianuarie, ex-
pirã ºi celelalte mandate, deci
vom avea în luna august 9771
de directori ºi directori ad-
junct .  Cif ra  es te  exactã . -
 Deci, în mod clar, concur-
surile vor trebui organizate,
pentru cã dacã nu se vor or-
ganiza vom ajunge într-o si-
tuaþie mult mai rea decât cea
din luna ianuarie 2021. Pen-
tru asta este nevoie sã avem
concursul pentru inspectora-
te”, a mai spus Cîmpeanu.

 În acest moment concur-
surile pentru posturi de con-
ducere/management din Edu-
caþie sunt suspendate, iar mi-
nistrul Educaþiei (atât fostul
cât ºi actualul) au motivat cã
Legea 55/2020 nu permite în
acest moment organizarea
unor asemenea concursuri. Cu
toate acestea Legea 55 a fost
modificatã în repetate rânduri
prin Ordonanþã de Urgenþã
pentru o serie de alte situaþii.
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Anul 2020 a fost un an deo-
sebit din toate punctele de ve-
dere. În primul rând, din luna
martie am avut pandemie, nu
s-a terminat nici astãzi... A fost
un an cu alegeri. Aþi fost votat
de doljeni pentru funcþia de pre-
ºedinte al Consiliului Judeþean
Dolj. Cum aþi caracteriza dum-
neavoastrã anul 2020 ?

A fost un an deosebit din toate
punctele de vedere, un an cu pro-
vocãri, un an dificil, cu probleme,

pandemia ne-a dat totul peste cap.
Nimeni nu s-a confruntat cu aºa
ceva. Ne-a pus la mare încercare
pe toþi. Dar a fost un an pe care
totuºi l-am depãºit cu bine. Nu am
oprit absolut nicio investiþie, nu am
oprit deloc motoarele, deºi au fost
perioade în care holurile instituþiei
erau goale pentru cã se muncea
de acasã. Am depus în continuare
proiecte cu finanþare europeanã,
am continuat lucrãrile, pentru cã
ne-am dat seama cât este impor-
tant sã meargã investiþiile, cât de
important este sã luãm bani euro-
peni, tocmai din perspectiva cã
2021 va fi un an greu, cu bani mai
puþini la buget. Avem 31 de pro-
iecte în derulare, un portofoliu im-
portant, din care 20 sunt pe fon-
duri europene, celelate sunt fie pe
fonduri guvernamentale, fie pe
fonduri proprii. Aceste proiecte tre-
buiesc duse la bun sfârºit. Avem
ºi emoþii vizavi de necunoscuta
care este bugetul naþional pe 2021.

Masterplanul de deºeuri. Un
cartof fierbinte aº zice pentru
administraþia judeþeanã. Care

Cosmin Vasile, preºedintele

“În 2020, deºi am avut pandemie,“În 2020, deºi am avut pandemie,“În 2020, deºi am avut pandemie,“În 2020, deºi am avut pandemie,“În 2020, deºi am avut pandemie,
nu am oprit absolut nicio investiþie.nu am oprit absolut nicio investiþie.nu am oprit absolut nicio investiþie.nu am oprit absolut nicio investiþie.nu am oprit absolut nicio investiþie.
31 de proiecte are în derulare Consiliul

Judeþean Dolj. Trei sferturi dintre acestea
sunt pe fonduri europene, iar celelalte pe
fonduri guvernamentale sau finanþate din
bugetul local. Se investesc bani în toate do-
meniile: infrastructurã, sãnãtate, culturã,
educaþie. Pandemia a scos la ivealã puncte-
le nevralgice din domeniul nostru sanitar ºi
i-a determinat pe cei din Consiliul Judeþean
Dolj sã se reorienteze cãtre acest domeniu.
Cosmin Vasile este preºedintele administra-

ar fi cauzele care au condus la
neimplemnatrea colectãrii se-
lective pânã la acest moment ?

Este un proiect european foar-
te important pentru Consiliul Ju-
deþean Dolj. ªi nu numai, ci pen-
tru toate consiliile judeþene din þarã.
Dacã ne uitãm la partea plinã a
paharului, sunt 50 de milioane de
euro, bani mulþi, atraºi de la Uniu-
nea Europeanã, din care s-au fã-
cut deja câteva lucruri importante:
au fost construite cinci staþii de

transfer, de selectare – compos-
tare ºi au fost cumpãrate 32 de
autospeciale pentru colectarea gu-
noiului din judeþ, etc. Dar sã revin
la cauze. Când am început imple-
mentarea acestui proiect, erau
foarte multe necunoscute, pe care
le aflai exact în momentul în care
ajungeai la ele, nimeni nu le-a ºtiut
dinainte. Adicã, exact ca atunci
când termini facultatea ºi treci în
producþie, de la teorie la practicã.
Acum suntem în implementare cu
ultimele componente ale acestui
masterplan. Suntem în licitaþie pen-
tru stabilirea operatorului de la staþia
de transfer selectare ºi composta-
re. Sunt în execuþie construcþia
ultimelor platforme necesare con-
tainerelor îngropate din Craiova.

Normal cã au fost foarte
multe dificultãþi. Dar haideþi sã
facem totuºi o retrospectivã...

Pânã a fost stabilit operatorul
judeþean au trecut trei ani de licita-
þii, contestaþii, procese, iar licitaþii.
Aºa este legislaþia, nu am fãcut-o
noi. Inclusiv acum la licitaþia pen-
tru stabilirea operatorului de la staþia

de transfer selectare ºi composta-
re suntem în a doua licitaþie, pen-
tru cã prima a fost contestatã ºi a
fost reluatã de la capãt licitaþia.
Normal cã 450 de locaþii pentru
containere îngropate în municipiul
Craiova au fost necunoscute.  Sapi
acolo ºi nu ai habar peste ce dai,
conductã de apã, de gaze sau de
cablurile diverºilor operatori de te-
lefonie. Aceste mici dificultãþi  duc
la întârzierea implementãrii proiec-
tului. Din aceste platforme vreo 20
sunt cu relocare, cu celelalte s-a
rezolvat, sunt la avizare. Dacã fa-
cem un calcul sunt nu mai puþin
de 17 avize de luat pentru o singu-
rã platformã. ªi sunt 480 de plat-
forme, adicã, 8160 de avize. Iar
pentru fiecare aviz este un termen.
Documentaþia este destul de stu-
foasã. Ceea ce v-am prezentat este
partea de procedurã.

Atunci sã trecem ºi la cea de
implementare...

La cea de implementare, lucru-
rile stau astfel.... Dupã un an de
zile am dorit sã vorbim cu fiecare
primar. Sã vedem unde sunt ºi ce
probleme au, ca sã-i putem ajuta
în timp. Bineînþeles, cã problema
principalã este factura, pentru cã
vorbim de cantitãþi foarte mari de
gunoi. Este un standard în dome-
niu, de 0,33 de lei/persoanã/ pe zi.
Oamenii trebuiesc informaþi ºi
consultaþi, existã ºi campanii de
informare ºi conºtientizare, dar,
dacã cetãþenii, mai ales cei din
mediul rural au fost învãþaþi ca un
an de zile sã arunce gunoiul la o
anumitã groapã sau la un loc ame-

najat, fãrã sã dea vreun ban, acum
le este greu sã-l plãteascã la un
preþ, despre care spun sãtenii cã
este mai mare decât preþul unui
kilogram de grâu. ªi aºa este. Dar
pânã la urmã 7 lei sau 9 lei, o fi cât
kilogramul de grâu, dar este la ju-
mãtatea preþului unui pachet de þi-
gãri. Pânã la urmã, acesta este un
serviciu public ºi trebuie plãtit.

Care sunt  mãsurile de reme-
diere? Ce veþi propune pe viitor?

Am discutat cu primarii din cele
109 localitãþi, mai sunt doi ale cã-
ror localitãþi încã nu au intrat în
acest masterplan, dar urmeazã în
perioada urmãtoare. Sunt localitãþi,
mai ales cele din apropierea Cra-
iovei, care produc mai mult gunoi
ºi alte localitãþi mai mici, care pro-
duc mai puþin. În cele din urmã s-
a ajuns la câteva concluzii ºi ur-
meazã sã le fundamentãm. Partea
aceasta cu lei/tonã pe fiecare lo-
calitate este corectã, altfel era per
populaþie, dar aici nu putem sã
avem o evidenþã clarã, pentru cã
existã o mobilitate a forþei de mun-
cã ºi sunt mulþi care pleacã din me-
diul rural la muncã în strãinãtate

cu lunile, chiar cu anii. Se va re-
flecta deja din primele facturi pe
luna ianuarie, fiind mai mici. Au
fost propuneri ºi sã mergem sã
scanãm pe fiecare maºinã, ca fie-
care cetãþean sã fie pus la taxã pe
cât produce. Bineîneþeles, cã fun-
damentam ºi acest cost. Maste-
planul nu este al Consiliului Jude-
þean Dolj, ci al întregului judeþ. Vom
scrie ºi Ministerului Fondurilor
Europene sã ne dea acordul pe un
sistem mixt : taxã plus tarif pentru
cei care produc foarte mult gunoi.
ªi cred cã pe mãsurã ce se vor
aplica toate mãsurile ne aºteptãm
la taxe mai mici decât sunt acum.

Vã consultaþi ºi cu alþi pre-
ºedinþi de Consilii Judeþene. Ei
ce zic ?

Da, discut ºi cu alþi preºedinþi,
mai ales cu cei din Oltenia ºi cam
peste tot sunt aceleaºi probleme.
Inclusiv la Sibiu. A fost acum câ-
teva zile chiar un protest al celor
din Sibiu pe acelaºi motiv, tarifa-
rea pe persoane. Noi sperãm ca
pe mãsurã ce implementãm sis-
temul de cântãrit, scanat, astfel
încât sã nu mai conteze câþi oa-
meni locuiesc într-o gospodãrie,
totul sã fie ok. De fapt, judeþul
Dolj este în primele ºase judeþe
pe þarã din punct de vedere al gra-
ficului de implementare a acestui
proiect. Adicã, sunt judeþe care
stau mult mai prost ca noi.

Care ar fi riscurile la adresa
României pe care le genereazã
neimplementarea programului
de colectare selectivã ?

Eu sper sã nu ajungem acolo,
sper sã ducem proiectele la bun
sfârºit. Sã facem tot posibilul sã
atingem þintele negociate cu Uniu-
nea Europeanã. Scopul nu este sã
le dãm banii înapoi. Sã sperãm cã
nu va fi cazul. Sunt multe provo-
cãri, dar ele trebuiesc gestionate

þiei judeþene din toamna anului trecut. El l-a
înlocuit pe experimentatul Ion Prioteasa,
care a plecat în Senatul României. Cosmin
Vasile a fost vicepreºedintele Consiliului
Judeþean Dolj timp de patru ani, la care mai
adaugã alþi 12 ani de consilier judeþean. Am
stat de vorbã cu preºedintele CJ Dolj de-
spre investiþiile pe care administraþia jude-
þeanã le are în implementare, precum ºi de-
spre proiectele pe care intenþioneazã sã le
lanseze în noul exerciþiu financiar.
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Consiliului Judeþean Dolj:

Anul acesta vom continua în forþã”Anul acesta vom continua în forþã”Anul acesta vom continua în forþã”Anul acesta vom continua în forþã”Anul acesta vom continua în forþã”
cu responsabilitate. Însã, desigur,
existã ºi acest scenariu sumbru, al
România sã i se impunã condiþia
de infrigment, ceea ce ar înseam-
na inclusiv sã dea banii înapoi.

Citiþi presa, primiþi chiar o sin-
tezã, aþi citit desigur ºi materialele
legate de masterplanul de deºeuri,
cum vã influenþeazã agenda ?

Întotdeauna citesc presa, în fie-
care dimineaþã. ªi presa localã ºi
presa centralã. Mi se prezintã ºi o
sintezã a articolelor. Dar cu acest
online, aflu ºtirile înainte de a mi
se prezenta revista presei. Sunt
conectat în permanenþã la online
ºi aflu ºtirile în timp real. Aºa am
citit ºi articolele postate în cotidia-
nul Cuvântul Libertãþii, ediþia onli-
ne, despre Masterplanul de De-
ºeuri, o analizã bine documentatã,
bine fãcutã, realã. Cred cã s-a vã-
zut cã am avut ºi o reacþie. Consi-
der presa partener. Mã consult cu
oamenii din presã, cu jurnaliºtii cu
experinþã aºa cum sunteþi dumnea-
voastrã. Aºtept reacþii de la oame-
nii din presã ºi þin cont de pãrerile
din presã. Eu sunt de 16 ani în
Consiliu Judeþean, dar sunt jurna-
liºti ca ºi dumneavoastrã care
scrieþi despre Consiliu Judeþean din
1997, 1998. ªi e normal sã þin cont
de ceea ce scrie un jurnalist care a
participat la zeci, chiar sute de
ºedinþe de consiliu judeþean, a mo-
nitorizat proiectele administraþiei
judeþene, a fost tot timpul activ în
acest domeniu.

Care vor fi proiectele finali-
zate anul acesta ? Ce veþi inau-
gura în 2021 ?

Avem în primul rând cele 31
de proiecte care sunt în derula-
re. O parte din acestea, sigur le
vom finaliza anul acesta, cum ar
fi proiectele de infrastructurã pe
fonduri europene : drumul Câr-
cea, drumul 552 Craiova – Ce-
tate, unde va fi o adevãratã pro-
vocarea repararea podului peste
Jiu la Bucovãþ. Consider cã este
o provocare pentru cã din 1940
nu a mai fost reparat ºi este cea
mai dificilã etapã din proiect.

Drumul de la Gogoºu este de
asemenea o investiþie pe care o vom
finaliza în 2021, luna viitoare pre-
conizãm ºi este un proiect fãcut
prin PNDL, foarte important pen-
tru locuitorii din zonã. ªi tot prin
PNDL 2 vom finaliza drumul Amã-
rãºti-Dãbuleni, care va fi gata spre
finalul anului. Drumul de la Bulzeºti
este în lucru, dar lucrãrile sunt mai
compleze ºi vor mai dura cam un
an ºi jumãtate. Lucrãm în ritm alert
la cele douã tronsoane de drum
Giurgiþa – Moþãþei ºi Moþãþei –
Mehedinþi, Este un proiect prin
SUED, este primul prin acest pro-
gram. Vorbim de peste 50 de km.

Anul acesta nu numai cã vom
continua ºi finaliza proiectele afla-
te în derulare, dar îmi doresc sã
depunem noi proiecte pe fonduri
europene. Pe noul exerciþiu finan-
ciar. Aºteptãm sã fie refãcut
PNRR-ul, aºa cum ne-a recoman-
dat Comisia Europeanã, sã fie lan-
sat noul Program Operaþional Re-

gional ( POR), sã fie lansat ºi noul
program pentru investiþii în sãnã-
tate. Pe POR avem deja pregãtite
douã proiecte. Finalizãm proiectul
tehnic pentru drumul spre Teslui
ºi finalizãm ºi documentaþia pen-
tru drumul Argetoaia – Mehedinþi.

Dar nu aveþi doar în dome-
niul infrastructurii, proiecte în
derulare. ªtim cã sunteþi aproa-
pe de final cu mai multe inves-
tiþii ºi în domeniul cultural.

Aºa este. Terminãm în primã-
varã cele douã Cule de la Cernã-
teºti ºi Brabova ºi continuãm tot
acolo cu un muzeu al satului ºi un
centru cultural împreunã primãria.
Un proiect finanþat printr-un pro-
gram transfrontalier. Vom face un
circuit turistic pentru a arãta lumii
întregi cum aratã Oltenia ruralã.

Terminãm ºi Centrul Brâncuºi.
Sperãm sã ieºim din pandemie ºi
sã organizãm un moment inaugu-
ral cu invitaþi  de marcã pentru cã
aceastã investiþie culturalã, unicã,
chiar meritã sã fie promovatã.
Avem în lucru Casa Dianu care
gãzduieºte Muzeul Exilului Româ-
nesc, gata în proporþie de 80%.
Echipa lucreazã în ritm alert.

Investiþi ºi în sãnãtate...A-
cum ºi mai mult pentru cã am
avut ºi pandemia asta.

Aºa este, iar de acum înainte
chiar mai mult. La Spital dema-
rãm cu reabilitatea curþii interioa-
re. Facem o parcare cu peste 500
de locuri. Vom amenaja ºi spaþiile
verzi, sunt zone unde atât pacien-
þii, cât ºi aparþinãtorii îºi vor pu-
tea petrece timpul, în condiþii de-
cente.  Vom preda în curând ºi
Unitatea de Primiri Urgenþe de la
Spitalul Judeþean nr 1 Craiova, un
proiect necesar.

Pe programul destinat investi-
þiilor în sãnãtate ne dorim sã de-
punem proiectul pentru extinde-
rea Clinicii de Oncologiei. Acum,
pe 25 ianuarie, vom da ordinul de
începere a lucrãrilor de reabilitate
a Clinicii de Oncologie ºi dorim
sã-i facem extindere pe zona de
paliaþie, foarte importantã.

Vom depune acum proiectele
pentru cele douã laboratoare mo-
bile, pe fonduri norvegiene, un
proiect în parteneriat cu Asocia-
þia Vasiliada. E un proiect care deºi
nu are o valoare foarte mare, eu

în consider foarte important pen-
tru cã se adreseazã oamenilor sã-
raci, fãrã posibilitãþi materiale.
Starea de sãnãtate a populaþiei
dintr-un judeþ sau altul trebuie sã
fie o prioritate pentru preºedinte-
le unui consiliu judeþean.

Avem iniþiatã o coresponden-
þã cu Ministerul Sãnãtatãþii pen-
tru a face o nouã clãdire pentru
Secþia ATI. ªi sã facem iniþial o
unitate pentru arºi ºi apoi sã o
transformãm într-un Centru Re-
gional pentru Arºi. Vom fi prin-
tre primele judeþe care vom avea
un astfel de Centru.

Avem ºi cele mai multe centre
medico-sociale din þarã, avem 7
centre ºi la patru din acestea vom

avea proiecte de extindere ºi rea-
bilitare. Sunt foarte necesare oa-
menilor vârstnici, din mediul ru-
ral, care nu se pot deplasa foarte
uºor oraº la spitalele din oraºe.

Aviaþia, un domeniu puter-
nic lovit de pandemie, cu reper-
cursiuni asupra autoritãþilor
aeroportuare. Nici de pe Aero-
portul din Craiova nu s-a mai
zburat la capacitate. Ce inten-
þionaþi sã faceþi aici în 2021 ?

Vom continua extinderea celor
douã terminale de la Aeroportul din
Craiova, cu peste 2200 de mp.

Este un proiect pe fonduri proprii.
ªi sperãm ca anul acesta sã reu-
ºim sã depunem pe POS Trans-
porturi un proiect pentru platfor-
ma de îmbarcare-debarcare ºi  tot
ceea ce înseamnã construcþii de
bretele, este un proiect de 70 de
milioane de euro pentru care Jas-
persul deja ne oferã consultanþã.

Cum se vãd lucrurile din per-
spectiva de preºedinte ? Se vãd
diferit faþã de cea de vicepreºe-
dinte ? Faptul cã veniþi dupã Ion
Prioteasa, un preºedinte cu ex-
perienþã, respectat de colegii de
partid, dar ºi de cei din opoziþie,
este un avantaj pentru dumnea-
voastrã sau un dezavantaj ?

Sã ºtiþi cã nu este uºor sã fii
preºedinte. E una sã fii vicepreºe-
dinte ºi sã stai zi de zi alãturi de
preºedinte ºi alta e sã fii tu însuþi
preºdintele Consiliului Judeþean
Dolj ºi în pixul tãu sã stea toate
deciziile. Cred cã a fost un avantaj
cã l-am avut pe domnul preºedin-
te Ion Prioteasa mentor, pentru cã
am fãcut cursuri la zi cu domnia
sa, patru ani la rând ca vicepreºe-
dinte ºi alþi vreo 12 ani ca ºi consi-
lier judeþean. Am ºi învãþat de la
domnia sa, dar am ºi furat mese-
rie de la Ion Prioteasa. Mi-am pro-
pus nu doar sã-l egalez, dar sã-l ºi
întrec. Sigur, mai este pânã acolo,
dar sunt ambiþios. Am învãþat de
la dânsul sã analizez lucrurile echi-
librat, sã fiu preºedintele tuturor
cetãþenilor din Dolj, nu numai al
social-democraþilor, pentru cã noi
facem administraþie, nu politicã.
Am învãþat sã fiu deschis la tot
ceea ce este nou, mai ales în ma-
terie de proiecte pe fonduri euro-
pene. Încerc sã-i copiez dlui Prio-
teasa viziunea de dezvoltare, pen-
tru cã domnia sa a fost un deschi-
zãtor de drumuri.

Dar nu sunteþi doar om de ad-
ministraþie, faceþi ºi politicã.
Cum vedeþi guvernarea aceasta?

Au o majoritate în Parlament,
majoritatea asta poate sã facã legi
ºi sã dea funcþionalitate Guvernu-

lui. Depinde de ei foarte mult dacã
aceastã guvernarea va fi sau nu un
succes. Dar se vede cã nu au înce-
put bine. În primul rând se ceartã
între ei. Din perspectiva mea de om
de administraþie mi-aº dori sã mear-
gã foarte bine Ministerul Fonduri-
lor Europene ca sã putem sã atra-
gem fonduri ºi sã facem treabã aici,
în judeþul Dolj. Sperãm ca în ur-
mãtoarele luni sã fie acreditate in-
stituþiile prin care se va derula im-
plementarea acestor proiecte. Noi
ne dorim sã fie gata ghidurile ºi sã
începem sã aplicãm. Sunt foarte
importante fondurile europene, mai
ales acum, cu pandemia asta, când
toatã lumea ºtie cã vor fi mai puþini
bani la buget. Nu vreau sã mã pro-
punþ cât va dura Guvernul, dar cred
cã toatã lumea a vãzut cum s-a for-
mat, cum s-au negociat ministere-
le, mai rãu ca la târg. ªi nu e nimic
coerent ºi previzibil. ªi dacã am
presupune cã mâine  bugetul ar fi
gata,  noi abia în martie l-am putea
vota în ºedinþa de Consiliu Jude-
þean, pentru cã dureazã. Dar nu îl
avem...

Aveþi copii ? V-aþi confrun-
tat cu învãþãmântul online ? Ce
pãrere aveþi ? Discutaþi ºi cu pri-
marii din mediul rural, sunt ºco-
lile pregãtite pentru reluarea
cursurilor ?

Am, dar este micuþ, are doi ani,
dar am soþia profesoarã ºi cunosc
foarte bine situaþia din învãþãmânt
ºi mai ales, acum, în perioada asta,
când totul a fost online. Învãmân-
tul online nu este la fel de benefic
ca cel de la clasã, iar în mod cert,
acest an pierdut se va resimþi în
educaþia copiilor, dar în anii urmã-
tori. Sã sperãm cã elevii vor reveni
cât mai curând în bãnci. Aºa este
bine ºi pentru elevi ºi pentru profe-
sori ºi pentru noi, ca societate. Cred
cã dacã Inspectoratele, DSP-urile
ar da primarilor, directorilor de
ºcoli, un plan de conformare, aceº-
tia l-ar duce la bun sfârºit. Nu cred
cã avem vreun primar care sã spu-
nã cã nu ar sprijini deschiderea ºco-
lilor. Dar trebuie sã existe un plan
bine pus la punct ºi lipseºte planul.
Eu nu pot sã spun dacã a fost ok
sã se suspende cursurile, dar am
vãzut mall-urile pline de pãrinþi ºi
copii. ªi atunci m-am întrebat de
ce a trebuit sã suspendãm cursuri-
le ? Sunt un susþinãtor al învãþmân-
tul în persoanã pentru cã relaþiile
între elevi, precum ºi între elevi ºi
profesori sunt altele. De cele mai
multe ori elevii se ajutã între ei, dar
sunt ºi în competiþii, relaþioneazã,
se împrietenesc, discutã, gesturi be-
nefice psihicului lor.

Va fi un an mai bun 2021...?
Sper sã fie anul în care sã re-

venim la viaþa noastrã obiºnuitã,
atunci nu ne dãdeam seama cât
de important este. Mi-aº dori sã
fie un an care sã nu ne afecteze
sãnãtatea, doresc sã meargã bine
campania asta de vaccinare de
care este legat ºi viitorul nostru ºi
sã nu fim afectaþi nici financiar
sau investiþional. Vom depãºi, sunt
sigur. Oltenii sunt puternici.
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Convocator

Adunarea Generala Ordinara a Actionarilor
Societatii Constructii Feroviare Craiova SA

din data de 19.02.2021

Consiliul de Administratie al Societatii Constructii Fero-
viare Craiova SA, cu sediul in Craiova, str. Aleea I Bariera Valcii
nr. 28A, inregistrat la ORC Dolj sub nr. J16/2209/1991, CUI RO
2292068, capital social 2.989.064,10 lei, intrunit in sedinta din data
de 15.01.2021, in temeiul prevederilor art. 111 si art. 113 din Legea
nr. 31/1990 republicata si modificata, ale Legii nr. 24/2017, Regula-
mentelor ASF si dispozitiilor Actului Constitutiv, convoaca Aduna-
rea Gernerala Ordinara a Actionarilor, care va avea loc in data
de 19.02.2021, ora 10.00, la sediul societatii din Craiova, str.
Aleea I Bariera Valcii nr. 28A.

Au dreptul de a participa si de a vota in cadrul AGOA actionarii
inregistrati in registrul actionarilor la sfarsitul zilei de 11.02.2021,
considerata data de referinta.

In situatia in care la data de 19.02.2021 nu se intruneste cvo-
rumul necesar desfasurarii in conditiile legii a lucrarilor AGOA, aceas-
ta se va desfasura la a doua convocare, in data de 20.02.2021, in
locul si la ora indicata pentru prima convocare, cu aceeasi ordine de
zi, indiferent de cvorumul intrunit si se vor adopta hotarari cu majo-
ritatea voturilor exprimate.

Adunarea Generala Ordinara a Actionarilor are urmatoarea
ordine de zi:

1. Prezentarea si aprobarea Situatiilor financiare ale anului 2020, pe
baza Rapoartelor Administratorilor si Auditorului Financiar Extern.

2. Aprobarea repartizarii profitului net realizat in anul 2020, con-
form propunerii Consiliului de Administratie.

3.Aprobarea descarcarii de gestiune a administratorilor pentru exer-
citiul financiar al anului 2020.

4. Discutarea si aprobarea Bugetului de Venituri si Cheltuieli pen-
tru anul 2021.

5. Revocarea membrilor consiliului de administratie in functie ca
urmare a incetarii mandatelor.

6. Alegerea Consiliului de administratie pentru un mandat de
2 ani.

7. Aprobarea remuneratiei lunare brute cuvenite administratorilor
in anul 2021 si pana la data tinerii AGOA de inchidere a exercitiului
financiar 2021 si a nivelului politei de asigurare profesionala a admi-
nistratorilor.

8. Aprobarea formei contractului de administrare ce se va incheia
cu administratorii alesi.

9. Mandatarea reprezentantului SIF Oltenia SA in AGOA de a
semna in numele si pe seama SCCF SA Craiova contractele de
administrare cu administratorii alesi.

10. Numirea Auditorului Financiar pentru auditarea situatiilor fi-
nanciare aferente anului 2021 si mandatarea Consiliului de adminis-
tratie pentru aprobarea contractului de audit ce se va incheia.

11. Aprobarea intocmirii situatiilor financiare anuale pentru anul 2020,
conform IFRS, set independent de situatiile financiare anuale intoc-
mite si publicate in conformitate cu legislatia romana in vigoare.

12. Aprobarea datei de 11.03.2021 ca data de inregistrare, res-
pectiv de identificare a actionarilor asupra carora se rasfrang efecte-
le hotararii adunarii generale ordinare a actionarilor, conform dispo-
zitiilor art. 86 din Legea nr. 24/2017 privind emitentii de instrumen-
te financiare si operatiuni de piata, respectiv a datei de 10.03.2021
ca “ex date”.

13. Imputernicirea domnului Camen Sorin, director general, cu
posibilitatea de substituire, pentru a actiona pe seama societatii, a
efectua si indeplini toate formalitatile necesare legate de ducerea la
indeplinire a hotararilor adoptate, pentru a semna, executa si inre-
gistra la Oficiul Registrului Comertului si publica la autoritatile com-
petente hotararile adunarii generale ordinare a actionarilor.

Unul sau mai multi actionarii, reprezentand individual sau im-
preuna, cel putin 5% din capitalul social, au dreptul:

- de a introduce puncte pe ordinea de zi a adunarilor generale, cu
conditia ca fiecare punct sa fie insotit de justificare si de un proiect
de hotarare propus spre adoptare adunarilor generale in termen de
cel mult 15 zile de la data publicarii in Monitorul Oficial;

- de a prezenta proiecte de hotarari pentru punctele propuse spre
a fi incluse pe ordinea de zi a adunarilor generale.

Fiecare actionar, persoana fizica sau juridica, are dreptul sa
adreseze intrebari privind punctele de pe ordinea de zi a adunarii
generale pana la data de 15.02.2021. Societatea poate raspunde
inclusiv prin postarea raspunsului pe web-site-ul propriu www.con-
structiiferoviare-craiova.ro

Solicitarile actionarilor mentionate la alineatele precedente vor
putea fi transmise in scris, in original, prin posta sau servicii de
curierat, la sediul societatii.

În vederea identificãrii si a dovedirii calitãtii de actionar a unei
persoane care adreseazã întrebãri sau solicita completarea ordinii de
zi, persoana in cauza are obligatia sa anexeze solicitarii documente
care îi atestã identitatea (pentru persoana fizica: copie BI/CI, pentru
persoana juridica: copie BI/CI reprezentant legal si certificat consta-
tator eliberat de Registrul Comertului sau un act emis de o autoritate
competenta, in care actionarul este inmatriculat legal) si extrasul de
cont emis de Depozitarul Central SA din care rezulta calitatea de
actionar si numarul de actiuni detinute.

Propunerile de candidat pentru postul  de administrator si pen-
tru auditor financiar extern, intocmite in conformitate cu prevederile
legale in vigoare, se vor depune in scris la sediul societatii pana ce
tarziu la data de 5.02.2021ora 12.00.

Actionarii inscrisi in registrul actionarilor la data de referinta
pot participa la adunarea generala direct sau pot fi reprezentati de
alte persoane,  pe baza unei imputerniciri speciale sau generale, sau
pot vota prin corespondenta conform procedurii afisate pe website-
ul societatii   www.constructiiferoviare-craiova.ro.

Accesul actionarilor indreptatiti sa participe la adunarea gene-
rala este permis prin simpla proba a identitatii acestora, facuta in
cazul persoanelor fizice cu actul de identitate sau, in cazul persoa-
nelor juridice cu actul de identitate al reprezentantului legal si a
documentului care atesta calitatea de reprezentant legal.

Dovada calitatii de reprezentant legal a persoanei juridice
se constata pe baza listei actionarilor eliberata de Depozitarul
Central sau se dovedeste cu un certificat constatator eliberat de
ORC, în original sau copie conformã cu originalul, emis cu cel
mult 3 luni  înainte de data publicãrii convocatorului adunãrii
generale a acþionarilor.

Daca actionarul este reprezentat de o alta persoana, reprezen-
tantul va prezenta actul sau de identitate si imputernicirea speciala,
semnata de actionarul persoana fizica sau de reprezentantul legal al
persoanei juridice.

In cazul participarii la AGOA prin reprezentant sau in cazul
votului prin corespondenta, dupa completarea si semnarea imputer-
nicirilor speciale sau a formularelor de vot prin corespondenta, un
exemplar din acestea va fi depus, in original, la sediul societatii, cu
48 de ore inainte de termenul fixat pentru tinerea adunarii generale,
conform procedurii afisate pe website-ul societatii www.construc-
tiiferoviare-craiova.ro.

Incepand cu data de 6.02.2021 formularele de imputernicire
speciala si formularele de vot prin corespondenta se gasesc pe web-
site-ul societatii www.constructiiferoviare-craiova.ro.

Proiectul de hotarare a AGOA, precum si documentele si ma-
terialele de sedinta de pe ordinea de zi sunt disponibile incepand cu
data publicarii convocatorului in Monitorul Oficial al Romaniei par-
tea a IV-a, in format electronic, pe website-ul societatii la adresa
www.constructiiferoviare-craiova.ro si la sediul societatii, in zilele
lucratoare intre orele 10.00-14.00.

Informatii suplimentare se pot obtine zilnic, intre orele 10:00-
14:00 de la sediul societatii, dupa data aparitiei prezentului convoca-
tor in M.O. al Romaniei - partea a IV-a.

Presedintele
 Consiliului de Administratie,
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ANUNÞ GRATUIT (maximum 15 cuvinte)

TALONUL - CONTRACT DE MICÃ PUBLICITATE NR:  .................

Cãtre S.C. ED PRESS COM S.R.L.

Luni, 18 ianuarie 2021

   TREBUIE PREZENTAT TALONUL DIN ZIUA ÎN CARE SE FACE SOLICITAREA
   VALABIL NUMAI PENTRU PERSOANE FIZICE ªI ABONAÞI PERSOANE FIZICE
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Semnãtura:..........................................

Subsemnatul.................................................................................
Domiciliat în ...........................................................................
Posesor al B.I. Seria ........ Numãrul...............................
vã rog sã publicaþi urmãtorul anunþ în ziarul dumneavoastrã, la
rubrica ...................................... la data de ....................
asumându-mi responsabilitatea conþinutului:

Anunþul tãu!
SE convoacã Adunarea Genera-

lã Ordinarã pentru 2021 a ASOCIAÞIEI
DE VÂNÃTOARE ªI PESCUIT SPOR-
TIV „LUNCA DUNÃRII UNIREA” în
data de 21.01.2021, ora 14.00, la adresa
Com. Unirea, Jud. Dolj, având urmã-
toarea ordine de zi: 1.Prezentarea re-
zultatelor financiare pe anul 2020, apro-
barea bilanþului contabil pe anul 2020
ºi descãrcarea de gestiune a adminis-
tratorului; 2.Prezentarea ºi aprobarea
bugetului estimativ de venituri ºi chel-
tuieli pe anul 2021; 3.Aprobarea de
modificãri ale statutului ºi actului con-
stitutiv al asociaþiei; 4.Diverse. Preºe-
dintele asociaþiei, Sgaiba Constantin.

SE convoacã Adunarea Gene-
ralã Ordinarã pentru 2021 a ASO-
CIAÞIEI DE VÂNÃTOARE ANAITIS -
DOLJ în data de 22.01.2021, ora 14.00,
la adresa Com. Drãnic, Jud. Dolj,
având urmãtoarea ordine de zi: 1.Pre-
zentarea rezultatelor financiare pe
anul 2020, aprobarea bilanþului con-
tabil pe anul 2020 ºi descãrcarea de
gestiune a administratorului; 2.Pre-
zentarea ºi aprobarea bugetului esti-
mativ de venituri ºi cheltuieli pe anul
2021; 3.Aprobarea de modificãri ale
statutului ºi actului constitutiv al aso-
ciaþiei; 4.Diverse. Secretar, Licã Giani.

VÂNZÃRI
APARTAMENTE

VÂND apartament 2 ca-
mere, ultracentral, Piaþa
Prefecturii. Telefon:
0768/107.255.
Vand apartament cu 2
camere decomandate.
Telefon: 0766/348.398.
Vând/schimb 2 camere
mari, baie, bucãtãrie cu
apartament parter/etaj 1.
35.300 euro. Telefon:
0772/134.197.
Vând/schimb cu garso-
nierã, o casã la þarã, trei
camere. Telefon: 0775/
502.588.
Vand/schimb 2 camere,
bucatarie, baie, boxa cu
garsoniera decoman-
data pret 35.500, telefon:
0761/355.107.

Vând/schimb 2 camere
mari, bucãtãrie, hol,
baie, boxã, apã, gaze,
curent cu garsoniera
decomandatã. Telefon:
0772/134.197.
Vând (schimb) aparta-
ment Craiova ºi casã
Pleniþa cu apartament 4
camere Craiova central,
et. 1 + diferenþa. Telefon:
0351/802.305.

CASE
Vând 3 camere, salã beci
cu fundaiþe din beton + te-
ren 3000 mp, Comuna
Terpeziþa, Dolj, zona Bres-
tuica. Telefon: 0251/
418.760, 0770/671.659.
Vând casã utilatã, mobi-
latã, oraº Segarcea, str.
Eroilor. 40.000 euro. Tel.
0744/968.675.

Vând casã cu teren
2000 mp, 3 camere cu
baie ºi hol construite in
2013. Str. Carierei, nr. 7,
comuna Cerãt, Dolj.
22.000 euro. Telefon:
0730/890.280.
Vând casã frumoasã în
comuna Vîrtop, judeþul
Dolj. Telefon: 0745/
602.001.
Vând (schimb) casã lo-
cuibilã comuna Periºor,
cadastru, anexe, apã
curentã, canalizare la
poartã, teren 4500 mp,
livadã cu pruni, vie. Te-
lefon: 0765/291.623.
Proprietar, vând casã
nouã, BORDEI. Telefon:
0752/641.487.
Vând casã Cioroiaºi +
anexe, teren 3000 mp.
Telefon: 0765/152.614.

CUMPÃRÃRI
Cumpãr apartament 3
camere, centru. Telefon
0729/960.795.
Cumpar garsoniera, bloc
nou, zona semicentrala,
etaj 1 sau 2, Craiova.
Pana atunci, inchiriez
garsoniera goala pentru
depozitare carti si haine.
Telefon: 0723/013.004.

TERENURI
Vând teren intravilan –
Cârcea la stradã – 4.000
mp – 10 euro negociabil.
Telefon: 0766/503.967.
Vând în Bãile Govora
400 mp ºi 1500 mp; as-
falt lângã pãdure, utilitãþi-
le instalate. Telefon: 0744/
563.640, 0770/661.438.
Vand 1200 mp - teren
intravilan cu fundatia ca-
sei turnata, 5000 euro in
Draganesti - Olt. Telefon:
0724/339.319.
Vând loc pentru casã la
10 km Craiova (ºi alte
construcþii diverse). Tele-
fon: 0727/884.205.
Vând teren Predeºti,
800 mp, utilitãþi, pitoresc,
ideal pentru casã sau
casã de vacanþã. Tele-
fon: 0773/996.446.
Vând teren intravilan SC
Avioane Sa Craiova, su-
prafaþã 1,25 Ha. Telefon:
0769/456.241.

Vând teren (locuri de
casã), Podari. Telefon:
0722/943.220.
Vând teren 2000 mp (lo-
curi de casã intravilan cu
toate utilitãþile apã, canal,
electricitate, gaze) Cârcea
- situat în faþa vilelor de la ie-
ºirea din Comuna Cârcea
pe dreapta spre Craiova.
Telefon: 0720/231.610.
Vând 2 terenuri langa
FABRICA DE TERMO-
PANE ,,Q FORT” – GARA
PIELESTI pt. investitii 5000
m. Pret negociabil. Tele-
fon: 0752/641.487.
Vând loc de casã 500
mp, intravilan Criva, as-
falt, pomi fructiferi, posibi-
litate apã curentã. Tele-
fon: 0745/043.152.
Vând, inchiriez, schimb
teren, Calea Bucuresti,
km 10, 1000 m-2000 m,
deschidere 35 m, dupa
Peugeot. Telefon: 0773/
996.446.

OFERTE SERVICIU
Caut femeie îngrijire pen-
tru o bãtrânã în vârstã de
70 de ani în Craiova.
Relaþii la nr. de telefon:
0766/232.108.

PRESTÃRI SERVICII
Execut masaj la domiciliu.
Telefon: 0765/744.323.

Execut lucrãri de fierãrie,
dulgherie, zidãrie, ten-
cuieli, faianþã, gresie, ri-
gips ºi finisaje, parchet.
Telefon: 0765/744.323.
Construcþii, þiglã metalicã,
reparaþii, accesorii, dul-
gherie, vopsitorie, orice
tip de materiale, orice
mici reparatii de urgen-
þã, izolaþii, discount între
10%-15%. Telefon:
0726/940.142.
ACOPERIªURI Lindab,
orice mici reparaþii, zugrã-
veli, jgeaburi, dulgherie.
Telefon: 0757/790.001.
Echipã cu experienþã,
montãm þiglã metalicã tip
Lindab, jgheaburi, burla-
ne + dulgherie, placãri po-
listiren, vopsim tablã, aco-
periºuri ºi mici reparaþii. Te-
lefon: 0754/686.698 sau
0731/342.215.
S.C. ÎNCHIRIERI UTI-
LAJE OLTENIA S.R.L.
efectueazã lucrãri,
execuþie a drumurilor,
rigoale, compactare,
cãi pietonale. Telefon:
0744/800.338.

VÂNZÃRI DIVERSE
Disponibil scaun rulant,
pe roti, pentru handica-
pat locomotor. Telefon:
0721/995.405.

Vând roþi Mercedez, cu
cauciucuri de iarnã. Preþ
convenabil. Jenþi din
Germania. Telefon:
0762/183.205.
Vând sobã teracotã, cã-
ruþ handicap, pat me-
chanic, 2 tuburi azboci-
ment 250 X 300. Telefon:
0760/588.581.
VÂND curcani, gâºte,
raþe, gãini, cocoºi, pã-
sãri crescute cu ce-
reale. Telefon: 0765/
609.798.
Vând pãsãri de curte
(curcani, gâºte) vii sau
tãiate la preþ de produ-
cãtor. Telefon: 0738/
579.592.
Vând centralã termicã
pe gaz ,,VAILLANT,, si
piese de rezervã, ara-
gaz cu 4 ochiuri ,,HAN-
SA,,.Telefon: 0728/
011.731.
Vand 2 instanturi pe
gaze (boliere). Preþ ne-
gociabil. Telefon: 0751/
136.216.
Vand robot de patiserie,
cu bol inox 6,5l si oglin-
da cristal 160x80cm si
haina lunga din piele in-
toarsa de caprioara ma-
rimea 50. Telefon: 0752/
236.667.
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Paginã realizatã de COSMIN STAICU
sportsportsportsportsport

1. FCSB   16 12 1 3 40-15 37
2. CFR Cluj   16 10 4 2 21-7 34
3. Craiova   16 10 3 3 19-9 33
4. Sepsi   16 7 7 2 24-13 28
5. Clinceni   16 6 7 3 17-13 25
6. Chindia   17 6 6 5 14-13 24

7. Viitorul   16 5 6 5 21-20 21
8. Dinamo   17 5 4 8 20-19 19
9. Mediaº   16 6 1 9 21-26 19
10. Botoºani   16 4 6 6 21-23 18
11. UTA Arad   16 4 6 6 13-25 18
12. Astra   16 4 4 8 21-24 16
13. Voluntari   16 4 3 9 20-27 15
14. Hermann.  16 3 6 7 17-25 15
15. Poli Iaºi   16 4 3 9 15-36 15
16. FC Argeº   16 3 5 8 15-24 14

 CLASAMENT    M V                  E                  Î     G  P

Dinamo – Chindia 0-1
A marcat: Berisha 65.

Clinceni – Hermannstadt, FC Argeº – Gaz Metan
ºi Sepsi – CFR Cluj s-au jucat ieri.
Poli Iaºi – FC Botoºani, azi, ora 17
Astra – „U” Craiova, azi, ora 19

FC Voluntari – UTA, marþi, ora 17
Viitorul – FCSB, marþi, ora 20

Liga I, etapa a XVII-a

Fundaºul Universitãþii Craio-
va, Marius Constantin, spune cã,
în ciuda pãrerilor care scot din
calculele luptei pentru titlu echi-
pa din Bãnie, el ºi coechipierii
sunt încrezãtori cã pot câºtiga
acest campionat, chiar dacã au
dezamãgit în meciul direct cu
FCSB. Stoperul crede cã bãtãlia
pentru prima poziþie se va duce
între Craiova, FCSB ºi CFR, dar
va conta ºi „arbitrajul” celorlalte
echipe. „Este pãrerea celor care
cred cã nu ne putem bate la titlu,
dar noi nu suntem mulþumiþi cu
locul 3 sau cu locul 2, vrem sã
fim primii ºi vom face totul pen-
tru asta. Fiecare trebuie sã în-
cerce sã facã mai mult, iar uniþi
vom reuºi. ªi cu FCSB am avut
posesia în prima reprizã ºi am
avut ocazii, iar dacã marcam al-
tul era meciul, dar nu am fãcut-
o ºi dupã minutul 60 ne-au omo-
rât, efectiv. Din punctul meu de
vedere, lupta pentru titlu se va
duce în trei, dar celelalte echipe
vor arbitra aceastã luptã ºi cu cât
îºi fac treaba mai bine cu atât le

Dupã 7 reprize fãrã gol marcat ºi 3 meciuri fãrã
victorie, Universitatea Craiova joacã astãzi lângã

Dunãre, pe o temperaturã scãzutã, cu Astra

Stadion: „Marin Anastasovici”, azi, ora 20
Astra Giurgiu: Lazar – Hugo Sousa, Gãman, Grao-

vac, David Bruno – Crepulja, Canadija, Rãduþ – Stahl,
Budescu, Merloi. Antrenor: Eugen Neagoe. Rezerve: M.
Popa – Dima, Jovanovic, Wutrich, Raspopovic, Krpic,
Balaure, Montini, V. Gheorghe.

Universitatea Craiova: Pigliacelli – Vlãdoiu, Bãlaºa,
M. Constantin, Bancu – Mateiu, Nistor, Cicâldãu – Ba-
iaram, Mamut, Ofosu. Antrenor: Cornel Papurã. Re-
zerve: L. Popescu – Mitran, Vãtãjelu, Papp, Cãpãþânã,
Câmpanu, Tudorie, Ivan, Bãrbuþ.

Astra Giurgiu – Universitatea Craiova

Aflat sub o presiune maximã
dupã ce Universitatea Craiova nu
a marcat de ºapte reprize ºi a avut
o evoluþie sub aºteptãri în ultima
perioadã, iar mai mulþi suporteri
ºi analiºti i-au cerut demisia,
Corneliu Papurã a reacþionat,
spunând cã i se scot în evidenþã
numai aspectele negative ale ac-
tivitãþii sale. Papurã s-a apãrat
spunând cã în meciul cu Sepsi
terenul greu a fost aliatul oaspe-
þilor, iar cã în partidele cu Boto-
ºani ºi CFR numai deciziile arbi-
trilor au fãcut ca Universitatea sã
nu puncteze pe tabelã.

„Acum toatã lumea spune cã
nu marcãm. La Cluj a venit go-
lul, a fost valabil, din punctul
meu de vedere, dar nu s-a acor-
dat. Când câºtigam cu 3-2, toa-
te întrebãrile vizau faptul cã
luam goluri,. Acum, când nu
primim gol, nu e bine cã nu
marcãm. La Botoºani am fãcut

0-0, echipa adversã nu a tras pe
poartã, iar noi am avut penalty
ºi nu s-a acordat. În meciul cu
noi, CFR nu a tras pe spaþiul
porþii, noi am avut gol valabil,
dar nici aºa nu e bine! Ne dorim
mai mult, suntem conºtienþi de
jocul pe care l-am fãcut cu
Sepsi, dar, dupã cum a fost te-
renul ne-am dorit în primul rând
sã nu primim gol, fiindcã am
întâlnit o echipã bine organiza-
tã, agresivã, dar care nu a tras
nici ea pe poartã. Când am ju-
cat cu pretendente la titlu ºi nu
au avut ºut pe poartã nu s-a spus
nimic, când ni s-a întâmplat nouã
un joc mai slab se comenteazã.
Fiecare punct conteazã, este bi-
nevenit. Tot timpul este loc de
mai bine, ºi dacã baþi cu 5-0,
vrei sã dai 6-0. Cu Sepsi, tere-
nul a fost greu, lupta a fost de
bazã, jucãtorii noºtri sunt teh-
nici, inventivi, preferã sã pase-

ze, iar într-un joc de luptã ad-
versarul a fost mai puternic, ãsta
era jocul lor ºi a avut avantaj în
suprafaþa de joc” a declarat Cor-
nel Papurã.

Papurã: „Cu Astra, trebuie sã
arãtãm cã am avut douã zile

în plus de refacere”
Cornel Papurã spune cã ad-

versarul de azi are jucãtori de
calitate, dar cã elevii sãi trebuie
sã speculeze faptul cã au avut
douã zile în plus de refacere faþã
de trupa lui Eugen Neagoe, care
a jucat vineri seara cu FCSB. „Ne
aºteaptã un meci contra unei echi-
pe cu jucãtori buni, care pot face
diferenþa individual, sper sã fim
concentraþi la punctele lor forte
ºi sperãm sã câºtigãm. Încercãm
sã-i deschidem ºi sã reuºim sã
marcãm din ocaziile pe care sper

sã ni le creãm. Trebuie sã luãm
mãsuri speciale nu numai pentru
Budescu, mai au ºi jucãtori buni
care pot face diferenþa, au jucã-
tori de contrã foarte buni, Valen-
tin Gheorghe, Stahl ºi alþii. Astra
este o echipã de play-off, are ju-
cãtori foarte buni. M-am mai în-
tâlnit cu „Geanã” Neagoe, ne
vedem fiecare de echipa lui, ne
respectãm, pregãtim meciul la fel
indiferent de adversar, nu mã
preocupã statistica, nu are rele-
vanþã. Trebuie sã arãtãm ºi pe
teren cã am avut douã zile în plus
de refacere. Având în vedere dis-
tanþa micã între jocuri, prepara-
torii fizici nu pot implementa un
program pe termen lung, se va
întâmpla acest lucru pânã pe 10
februarie, pânã atunci se va lu-

cra la refacerea jucãtorilor pen-
tru urmãtorul meci” a spus Pa-
purã, care va fi suspendat pen-
tru partida de la Giurgiu.

Antrenorul Craiovei îºi pune
speranþa în achiziþii abia când
acestea vor deveni certe ºi vor
fi anunþate de club: „Suntem în
discuþii cu jucãtori, dar lucruri-
le nu merg aºa uºor. Înainte de
campionatul trecut, un jucãtor
era ca ºi transferat, avea ºi bilet
de avion ºi nu s-a mai suit în
avion. Când se va finaliza un
transfer vom anunþa, lucrurile
nu se desfãºoarã aºa cum cre-
deþi, e destul de complicat”.
ªtiinþa este lipsitã azi de Bic ºi
Vali Constantin, care au coro-
navirus, Koljic, absent pe termen
lung, ºi Screciu, suspendat.

M. Constantin: „Suntem conºtienþiM. Constantin: „Suntem conºtienþiM. Constantin: „Suntem conºtienþiM. Constantin: „Suntem conºtienþiM. Constantin: „Suntem conºtienþi
cã nu am avut evoluþiile aºteptate”cã nu am avut evoluþiile aºteptate”cã nu am avut evoluþiile aºteptate”cã nu am avut evoluþiile aºteptate”cã nu am avut evoluþiile aºteptate”

vor încurca pe cele trei din faþã.
Suntem conºtienþi cã nu am avut
evoluþiile pe care le aºteptaþi, fa-
cem totul sã reparãm asta, spe-
rãm ca rezultatele bune sã vinã
în urma unor evoluþii bune” a
declarat Marius Constantin.

Universitatea Craiova s-a întã-
rit în ultima perioadã numai prin
aducerea unor preparatori fizici, dar
Marius Constantin nu crede cã
acest lucru va conta în perioada
urmãtoare: „Nu cred cã noii pre-
paratori îºi pun amprenta aºa de
repede, nu au timp, avem un ca-
lup de meciuri într-un interval de
timp scurt, vor fi mai mult antre-
namente de recuperare, cine se va
reface mai bine ºi va avea prospe-
þime va avea câºtig de cauzã”.

„La Giurgiu trebuie sã
marcãm, ceea ce nu am

fãcut în ultimul timp”
Marius Constantin spune cã

principalele atuuri ale Astrei sunt
organizarea defensivã, viteza de
pe benzi ºi jocul lui Budescu, dar
principala problemã a oltenilor a

fost lipsa eficienþei, ei nemarcând
de ºapte reprize. „Ne aºteaptã un
meci dificil, cu o echipã care se
organizeazã bine în defensivã,
pleacã bine pe benzi pe contraa-
tac prin cele douã aripi, chiar dacã
au primit 3 goluri cu FCSB le-au
primit târziu, totul s-a rupt la pri-
mul gol. Au nouã jucãtori sub li-
nia mingii în majoritatea timpu-
lui, Mister ne-a spus ce joacã ei
ºi ce ar trebui sã jucãm noi, spe-
rãm sã punem în practicã, sunt
lucruri simple, dar ºtiþi cum e,
lucrurile cele mai simple sunt cel
mai greu de pus în practicã. Bu-
descu este imprevizibil, poate
oricând sã inventeze ceva, sã
aibã un ºut, o pasã decisivã. Tre-
buie sã avem posesia, sã avem
ocazii ºi sã le marcãm, ceea ce
nu am fãcut în ultimul timp. Nu
este neapãrat vina atacanþilor sau
a mijlocaºilor, e vina echipei, nici
noi nu construim din spate, tre-
buie sã fim mai concentraþi de
când pornim atacul, nu neapãrat
numai în faþa porþii” a declarat
fundaºul Craiovei.
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